
Dagsorden og referat til fællesbestyrelsesmøde Barrit Skole og Barrit

Børnehus

Dato: 23.november 2022

Tid: 17-19.30

Deltagere: Christina, Heidi, Sine, Anne, Michael, Gitte,  Jeppe, Karen Margrethe, Helle, Vinnie.

Dagsorden Ansvarlig Tid Proces Referat
Velkommen – Godkendelse af
dagsorden

Anne 5 Mødestruktur:

Elevrådet
Formand og næstformand
fortæller hvad der arbejdes
med i elevrådet.

VA 10 Energispareplan
Sponsorat til
Makerspace
Elevrådsdag
Takkebrev til
sponsorat

Nyt fra afdelingerne Helle
Vinnie

15 Børnehus:
Besøg af Stuntmann
en rigtig god
oplevelse.
Louise fastansat hun
er Pæd.ass.
Linn kommer tilbage
til januar.
Simon er også faldet
godt til.

Special: Bestilt
sansemotorisk
område på det
grønne område.
sandmile, kasse
imellem, sand på
begge sider.
sansegynge, stor og
almindelige gynger.
Der sættes hegn
omkring, blot for at
det siger
“stop”.Anden etape
bliver at bygge videre
med et skab til
brænde og
materialer til
bålhytten, der
plantes også til med
planter, træer.



Budgetbeslutningen
har fået betydning
for special. Det har
været svært i en
periode at
rekruttere, betyder
at vi ikke skal
afskedige. Det
betyder i kroner og
øre 1 mill.
Besparelsen mærkes
fra august og frem.
Klasserne er blevet
større, handler om
økonomi.

Almen: (jeg håber du
husker at sige noget
om “fra Pejlemærke
til praksis” :-))
Vi har været på
MED-grunduddannel
se sammen skole og
børnehus.
Vinnie fortæller, hvad
MED handler om
med supplement fra
Sine
(medarbejderrepræs
entant).
GDPR kursus.
Arrangerer
rynkebyløb, team
rynkeby vil gerne
være med.
Der har været
juleklippedag.
Åbent hus for
kommende brobørn.
17 ialt.
Grønthøster på
budgettet er ukendt
men kommer.

Indskrivning (fra årshjul?) 5 17 elever i
kommende
brogruppe.

Tilsyn dagtilbud(fra årshjul) 5 Der er ikke anledning
til videre tilsyn.
vi bevarer fleksible
læringsmiljø så



rammer tilpasses
barn og familiernes
behov.
Konklusionen lægges
på hjemmesiden.

Skole Udviklingssamtale 5 special skal have
egen udviklingsplan,
det er lovkrav. low
arausal er på planen.
Fokus på sprog - tegn
til tale, da der er
flere og flere børn
med begrænset
sprog ved start. Der
har været kursus i
uge 32 vedr. low
arausal.

almen. anne var med
og fortalte om
bestyrelsens arbejde.

Høj trivsel procent
blandt eleverne, en
af de højeste i
kommunen.
Pejlemærker til
praksis. stor del af
udviklingsplanen.
kick off en lørdag
hele
personalegruppen.
flere kursusgange.
tidspunkt for dette
involverede løsninger
hvor sfo og forældre
hjalp.
Musik og megaspace
prioriteret i år.
gode overgange er
fortsat i fokus og der
er samarbejde med
julle vedr. overgang
til 7.
Fokus omkring
forventningsafstemni
ng fra det ene
klassetrin til næste.
LUS - høj kvalitet.



Evaluering - personalets dag 5 Dejlig dag, dejligt
med et “personligt”
kort. Det varmer.

Skofri-skole
Jeg har fået en
forældrehenvendelse vedr.
skofri-skole - set i forhold til
at gulvene ikke er specielt
rene, at voksne på skolen
bærer fodtøj, sænkede
temperaturer mv. Vil det
være muligt fx at arbejde
med skofri-klasser

Anne (punkt
fra forældre

10 Drøftelse Der har været flere
henvendelser
omkring dette.
Ordlyd det samme
som i motivationen.
Baggrund.
Rengøringen kan
bruge mere tid i
klasserne, hvis der er
mere rent generelt.
Måske opfordring til
at bruge den
indgang, hvor man
har sine hjemmesko
stående.
Der er også et
voksenperspektiv,
overvej rollemodel -
men også hvad er
muligt i forhold til
praktikken.
Hensynsfuldhed.
Prøv med skiltning af
god adfærd.

Tilbagemelding fra
dialogmøde med udvalg fra
læring herunder
lokalsamfundsprofilen

Anne og
Heidi

10 Drøftelse Samling af data - vi
kunne være
nysgerrige på.
Fokus på
mangfoldige
fællesskaber.

Vi tager punktet på
et bestyrelsesmøde.

Planlægning af temaer fra
året - kunne det måske være
en god ide? Vi fik selv en
masse gode ideer på mødet i
Ølsted - og jeg synes
dialogmødet indeholdt
mange gode temaer.

Christina 60 Christina faciliterer
flot.
Helle og Vinnie laver
overblik over, hvad
har vi, hvad er et
lovkrav og hvad har
vi behov for. Samme
dok. skrive Chr. ny
valgte emner ind i.

Eventuelt Anne 15 Skal vi have
franskbrød/ost
Kage til møderne.



Der er sat minutter af til
pause og rundbold :-)
Punkter til næste møde Lokalsamfundsprofil


